
 

Protokoll fra styremøte i Raseklubb for dansk/svensk gårdshund, onsdag 15 
Januar 2025  

Til stede: Marit H Autrey (leder), Elinor Gran (n leder), Ann-Sophie Myklebust 
(sek)Tonje Holm Aaseskjær, Grete Gade (1.vara), Marie Nordskogen (2.vara),  

Forfall: Mette Merg, 

Sekretær: Ann-Sophie Myklebust  

Sted: Teams 

 

Dagsorden 

•Referat forrige styremøte enstemmig godkjent 

• Økonomisk status pr 31.12.24 592 104,46 

 

Sak 1/25 Gjennomgang av nye avlsanbefalinger  

Avlsrådets innstilling til endringer ble gjennomgått med forslag om noen justeringer i 
ordlyd. 

Vedtak: Styret berømmer avlsrådet for godt arbeid og sender sine kommentarer 
over til avslråd før høringsutkast sendes medlemmer. 

Sak 2/25 Dommer kommende rasetreff 26 og 27 

Styret ba avlsrådet om innspill til kandidater for 2026 og 27.  

Vedtak: Styret Vedtok en prioritert rekkefølge på hvem vi skal forespørre først, 
og om den dommeren er opptatt følger vi listen videre. 

 

Sak 4/25 Sak til årsmøtet 

Styret sendte avlsrådet sin innstilling til ny sak til årsmøtet om ending av dagens HD 
anbefaling. Alsrådet stilte seg støttende til dette. 

Vedtak: Endring av dagens HD anbefaling settes opp som sak til årsmøtet 

 

Sak 5/25 Sak til årsmøtet Lovendringer  



NKK pålegger oss å oppdatere lovene i tråd med sin lovmal.   Lovendringene ble 
gjennomgått og dokument utarbeidet til endring 

Vedtak: Styret setter dette som sak til årsmøtet 

 

Sak 7/25 Årsmøteforslag - Budsjett 2025 

Regnskap for 2024 ble gjennomgått og nytt budsjett utarbeidet. 

Vedtak: Budsjett er klart til presentasjon med årsmøtepapirer. 

 

 

NESTE STYREMØTE 22/1-25 KL 20 


